
Jaarlijkse Algemene leden Vergadering van de KV Luctor op  

donderdag 14 november 2024 in het clubhuis.  

 
Aanwezig:  

Bestuur Petra (voorzitter), Evelien (wedstrijdsecretaris en secretaris), Nathalie 

(penningmeester)  

leden en ouders: Lieke, Anna, Kirsten, Jari, Matthijn, Jacco, Gerjan, Robèrt, Jasper, Timo, Eric, 

Sidney, Hieke, Tahnee, Evi 

 

 

1- Opening  

Petra heet iedereen welkom!  

Weer een jaar verder...  

Een jaar: 

*Waarin er nog steeds onzekerheid is wat de gemeente gaat doen met betrekking tot het 

kunstgras veld ivm de bouw van het Campus Lodewijkcollege. 

*Waarin we helaas moesten besluiten om het 3de team terug te trekken en met 2 senioren 

teams verder gaan.  

*Waarin we veel sportieve clinics op de basisscholen hebben gegeven. Met dank aan alle 

hulptroepen.  

*Waarin er weer leuke activiteiten en trainingen geweest zijn, mooie wedstrijden en gezellig 

samenzijn.  

*Waarin we al stappen hebben gezet met alle inzichten en tips die we tijdens de vorige JAV 

vanuit de leden kregen. Daarmee is het beleidsplan 2024-2029 opgesteld en kunnen we samen 

kijken naar KV Luctor nu en in de toekomst. 

 

2- Ingekomen stukken en punten voor de rondvraag. 

Er zijn geen punten binnengekomen voor de rondvraag:  

 

Verder een paar mededelingen vanuit het bestuur: 

-Tegelwerk in kleedkamers staat op de lijst als volgende project, we hebben hier al wat geld voor 

gereserveerd vanuit Grote Clubactie en Speculaaspoppenactie, maar we wachten nog steeds 

nieuwbouw Lodewijkcollege af voordat we ermee starten. Petra heeft contact gehad met de 

hockey, aangezien zij ook hun kleedkamers willen gaan renoveren, misschien zijn er dingen die we 

samen kunnen oppakken. 

 

4- Notulen vorige JAV d.d. 9 november 2023 

 

Er zijn geen opmerkingen binnengekomen. 

 

Ledenaantal 2013: 111 

Ledenaantal 2016: 145 

Ledenaantal 2017: 155 

Ledenaantal 2018: 146 

Ledenaantal 2019: 165 (145 spelend en 20 niet spelend)  

Ledenaantal 2020:138 (114 spelend en 24 niet spelend) 



Ledenaantal 2021: 122 (98 spelend en 24 niet spelend) 

Ledenaantal 2022: 133 (89 spelend en 44 niet spelend) 

Ledenaantal 2023: 128 (93 spelend en 35 niet spelend) 

Ledenaantal 2024: 125 (91 spelend en 34 niet spelend) 

 

5- Verkiezing bestuur.  

Het bestuur bestaat op dit moment uit: 

Nathalie de Bruijn (penningmeester) Aftredend en herkiesbaar 

Petra Geene (Voorzitter) 

Evelien van den Dool ( secretaris) 

Vacatures binnen het bestuur vanaf heden: 

-Bestuurslid  met portefeuille o.a. onderhoud 

-Bestuurslid met portefeuille o.a. acties 

 

Er hebben zich tot op heden geen kandidaten aangemeld.  

Nathalie wordt unaniem opnieuw gekozen tot bestuurslid, penningmeester 

De vraag wordt opnieuw gesteld of een ieder eens wil nadenken over mogelijk kandidaten die 

gevraagd kunnen worden. 

6- samenstelling commissies en takenlijst (Taakies)  
Zie ook bestuursstructuur 2024-2025 en de “Taakies”. De commissie en andere taken zijn 

nagelopen en de aanwezigen worden attent gemaakt op de vacatures. Een aantal vacatures zijn 

ingevuld, maar nog niet alles. Kijk gerust in de bijlage met de “Taakies” en samenstelling 

commissies en laat het bestuur weten als je een vacature/taak wilt invullen. 

 

 

7- Financiën **) 
De contributie is verhoogd  vanaf januari 2023 met €1,50 op jaarbasis en per 1 juli 2023 

weer met €1,50. Daarna zal de contributie elk jaar met €1,00 op jaarbasis verhoogd worden.   

De vraag was of we nog meer moeten verhogen i.v.m. inhuren van betalende krachten. We 

wilden eerste kijken of we het m.b.v. de sponsorcommissie op kunnen gaan vangen. Dat is nog 

niet van de grond gekomen en heeft prioriteit voor het komende jaar. 

Ook gaan we nog bekijken we of er een verhoging moet komen i.v.m. de verhoogde indexatie 

bij het KNKV. 

De kantineprijzen zullen we ook onder de loep nemen en zullen met ingang van het 

veldseizoen hoogstwaarschijnlijk verhoogd worden. 

 
Nathalie en Eric geven uitleg over de Financiën.  

De kascontrole heeft plaatsgevonden. 

Vanuit de Kascommissie worden Nathalie (penningmeester) Eline (boekhouding) en Eric 

(jaaroverzicht) bedankt voor hun werk. Paul en Evelien adviseren vanuit de kascommissie de leden 

om het bestuur decharge te verlenen.  

Evelien en Paul hebben dit jaar de kascontrole voor hun rekening genomen. Jacco was reserve. De 

kascommissie voor volgend jaar bestaat uit  Paul,  Jacco en reserve: Jasper. 

https://www.kvluctor.nl/taakies-kv-luctor-2024-2025/
https://www.kvluctor.nl/taakies-kv-luctor-2024-2025/
https://1drv.ms/x/s!Ao0Um9AMNC2Ukfg5aiQuezPWejyZcw?e=gMC6GI
https://1drv.ms/x/s!Ao0Um9AMNC2Ukfg5aiQuezPWejyZcw?e=gMC6GI
https://1drv.ms/x/s!Ao0Um9AMNC2Ukfg5aiQuezPWejyZcw?e=gMC6GI


 

8 Beleidsplan 2024-2029. Aanvulling en verdere invulling vanuit de leden 

Afgelopen jaar hebben we ons gericht op het opstellen van het beleidsplan 2024-2025. Dit deden 

we aan de hand van alle ideeën die tijdens JAV 2023 waren opgeschreven door de leden en 

ouders. Deel van die ideeën lopen al of zijn inmiddels gerealiseerd. Het Beleidsplan wordt tijdens 

deze JAV aangevuld en ingevuld. Er worden nieuwe ideeën geopperd, die bij de verschillende 

commissies bekeken en uitgewerkt moeten worden dit jaar. Het bestuur zal hier zicht op houden, 

maar er wordt van de commissies ook daadkracht en zelfstandigheid hierin gevraagd. 

 

Vanuit het opgestelde beleidsplan gaan we samen aan de slag om met de kennis van nu te 

kijken naar de toekomst. Hoe kunnen we alle radartjes soepel laten draaien en wat kan 

jijzelf daarin betekenen.  

9- Sluiting. 

Evelien van den Dool, secretaris 

 

 

https://onedrive.live.com/?cid=942D340CD09B148D&id=942d340cd09b148d%21293940&parId=942d340cd09b148d%21290697&o=OneUp
https://onedrive.live.com/?cid=942D340CD09B148D&id=942d340cd09b148d%21293940&parId=942d340cd09b148d%21290697&o=OneUp

